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Sekreterare 

 

______________________________________________

__ 

Datum för justering 

Justeras: 13/6 2018 

 

 

______________________________________________

______ 

Karin Lansky, FUB, ordförande 

 

______________________________________________

______ 

Pia Olsson, RSMH, vice ordförande 
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Nämndens råd för funktionshinderfrågor 

 

§ 1 Sammanträdets öppnande 

Ordförande Karin Lansky hälsade alla välkomna till 

sammanträdet. 

 

§ 2 Anmälan av föregående protokoll  

Föregående protokoll godkändes och lades till 

handlingarna 

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordning godkändes 

 

§ 4. Val av justerare och dag för justering   

Till justerare utsågs Karin Lansky och Pia Olsson. 

Protokollet justeras elektroniskt och undertecknas vid 

nästa sammanträde den 13/6 2018. 

 

§ 5. Förvaltningsinformation 

Ungdomens Hus på Rinkebystråket 53 i Rinkeby invigs 

torsdag 17 maj kl. 14:00. Här kommer unga i åldern 16-29 

år få individuell vägledning till studier, praktik eller arbete. 

 

Aktivitetscentret för seniorer öppnar på Kista servicehus i 

slutet på maj. Exakt datum meddelas senare. 

 

Tobias Arab som skulle kommit och berättat om 

nybyggnation i stadsdelsområdet var förhindrad att komma. 

Då Tobias snart slutar sin tjänst önskar rådet istället bjuda 

in Claes Löfström från samma avdelning till ett senare 

möte. 

Inte heller Mats Grönvik landskapsarkitekten kunde närvara 

vid detta möte. 

Ingrid Brännström var också förhindrad att komma. 

 

Förvaltningsinformation och dialog blev med anledning av 

ovanstående knapphändig.  

 

 

§ 6. Ärenden till nästa nämndsammanträde 

Föredragningslistan hade inte hunnit komma. Nästa 

nämndsammanträde är 24 maj. Då kommer ärendet om 

föreningsbidrag upp vilket intresserar rådet. 
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Nämndens råd för funktionshinderfrågor 

 

 

§ 7. Övriga frågor 

Pia önskar få information om vad det är för verksamhet 

som bedrivs i Akalla på Sibeliusgången 12. Hon har hört 

att den har koppling till den dagliga verksamheten som 

dagens sammanträde äger rum i men vill veta mer. 

Förvaltningen återkommer med information. 

Abraam undrar om rådet för funktionshinderfrågor har 

någon broschyr om sin verksamhet. Rådet har haft det 

tidigare men nu verkar det inte finnas någon. Rådets 

sekreterare lovar kolla upp detta och skapa en ny om 

ingen finns. Ledamöterna vill inte ha sina bilder i 

broschyren, bara namn och föreningar de representerar. 

Stadsdelsdirektör Ulla Thorslund har besökt 

pensionärsrådet. F-rådet vill också gärna ha besök. Hon 

bjuds in till ett sammanträde på hösten. 

 

§ 8. Nästa sammanträde 

Nästa möte är den 13 juni 2018 kl. 14-16 i i 

Konferenslokalen i Rinkeby-Kista mottagningen, Kista 

Gårdsväg 3. Christer Nygren från Kulturförvaltningen 

kommer och besöker rådet vid det tillfället och rådet för 

funktionshinderfrågor i Spånga-Tensta inbjuds att delta i 

mötet.  

 

§9. Avslutning 

Ordföranden avslutar mötet. 

   

   

   
 


